
Oświadczenie złożone 

przez senatora Sławomira Rybickiego 

na 60. posiedzeniu Senatu 

w dniu 8 marca 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

W związku ze złożonym przeze mnie w dniu 29 listopada 2022 r. oświadczeniem, skierowanym do 

ministra infrastruktury w sprawie prac międzyresortowego zespołu do spraw zagrożeń wynikających 

z zalegania na obszarach morskich RP materiałów niebezpiecznych oraz otrzymaną na niniejsze 

oświadczenie odpowiedzią proszę o następujące informacje. 

1. Czy odbyło się pierwsze, planowane na połowę stycznia 2023 r. posiedzenie zespołu? Jeśli tak, to kiedy 

i kto wziął udział w posiedzeniu? Jeśli nie, to z jakich powodów? 

2. Czy sporządzono protokół z posiedzenia? Jeśli tak, to proszę o jego udostępnienie. Jeśli nie, to z jakich 

powodów? 

3. Co było przedmiotem pracy merytorycznej podczas pierwszego posiedzenia zespołu? 

4. Jakie wnioski wyciągnięto w ramach posiedzenia oraz czy przygotowano pierwszy roczny plan działań 

zespołu wraz z określonym harmonogramem i sposobem realizacji zadań zespołu? Jeśli tak, to proszę o ich 

przedstawienie. Jeśli nie, to z jakich powodów? 

5. Czy powołane zostały grupy robocze zespołu? Jeśli tak, to jakie i w jakim składzie? Jeśli nie, to z jakich 

powodów? 

Z poważaniem 

Sławomir Rybicki 


